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محبی: من و هما را از کشتی کرمانشاه بگیرند، چه چیزی میماند؟/ یک ریال گرفته باشم،
حرامم باشد

 چهارشنبه ۸ آذر ۱۴۰۲ - ۱۱:۱۲ شناسه خبـر : ۱۲۴۴۷۷

رئیس هیئت کشتی استان کرمانشاه تأکید کرد که اگر او و برادرش را از تاریخ کشتی این استان بگیرند، چه 
 افتخاراتی در سطح تیم ملی برای کرمانشاه رقم خورده است.

محمدحسین محبی در گفتوگو با خبرنگار ورزشی موج خبر درباره اینکه این روزها انتقادات از هیئت کشتی کرمانشاه

بالا گرفته، اظهار داشت: اینکه انتقاد کنند، خوب است، اگر سازنده باشد هم از آن استفاده میکنیم، اما اگر مشکلشان

با من است که دیگر نمیدانم. دیدم علیرضا دبیر از مدیرکل ورزش کرمانشاه انتقاد کرد و خواست که آنها به هیئت

کشتی کمک کنند و علیه هیئت کشتی چیزی نگفته بود. این بچهها وقتی ما را میبینند ابراز محبت میکنند، خیلی هم

علاقمندند، ما کسی را کنار نگذاشتیم و همه مربیان اینجا کار میکنند.
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وی اضافه کرد: میگویند کشتی کرمانشاه افت کرده است؛ حمل بر خودستایی نشود اما اگر من و هما (محمدحسن

محبی) را از کشتی کرمانشاه بگیرند، چه بوده است؟ غیر از من و برادرم که مدال جهانی گرفتیم، یک بار االلهمراد زرینی

مدال بازیهای آسیایی گرفت و یک بار هم جعفر خدایی عضو تیم ملی شده است. این همه میگویند کشتی کرمانشاه؛

مگر قبلاً چه چیزی داشته است؟ میگویند چون من و هما اینجا هستیم کشتی کرمانشاه باید خوب شود، اما چگونه؟

مسابقات استانی را برگزار کردیم، در 10 وزن کلاً 110 نفر آمدند، یعنی میانگین هر وزن 11 نفر، بعد چه توقعی داریم؟

محبی یادآور شد: خدا را گواه میگیرم دو وزن 57 و 125 کیلوگرم فقط دو شرکتکننده داشت! یادم میآید مرحله اول

جام تختی در تهران با حضور 314 کشتیگیر برگزار شد، من 68 کیلوگرم بودم که 9 دور کشتی گرفتم. الان 11 نفر در یک

وزن هستند، با دو کشتی، به فینال میرسد. علیرضا دبیر آماری داد که قبلاً کشتی تهران 30 هزار نفر جمعیت داشت،

حالا سه هزار نفر کشتی میگیرند. من مقصرم که این بچهها دیگر به کشتی علاقمند نیستند؟ من چه کار کنم؟

نایبقهرمان پیشین کشتی جهان تأکید کرد: من مسئول هیئت کشتی هستم، باید امکانات بدهم، مسابقه برگزار و تیمها

را به مسابقات مختلف اعزام کنم. اگر امکانات نداشته باشیم، تیم اعزام نشود و مسابقه برگزار نکنیم، ایراد از من است و

کمکاری کردهام. وقتی خود کشتیگیران نمیآیند من مقصرم؟ الان خود علیرضا دبیر بهترین امکانات را آورده و در

بهترین شرایط اردوها و مسابقات و اعزامها را انجام میدهد، اما تیم ملی در مسابقات قهرمانی آسیا فقط یک طلا آورد،

آیا او مقصر است؟ به هرحال خود کشتیگیران هم سهم دارند، مربی هم به تنهایی نمیتواند کاری انجام دهد.

محبی در پاسخ به این سؤال که علت عدم تمایل کشتیگیران کرمانشاه به تمرین کردن و حضور در مسابقات چیست؟

گفت: مشکلات اقتصادی دارند. با یکی از آنها حرف میزدم، میگفت فقط 10 میلیون تومان پول مکمل ماهیانهاش

میشود و فکرشان این است که حتماً باید مکمل بخورند تا بتوانند نتیجه بگیرند. 15 سال تیم ملی بودم، به بزرگی خدا

قسم اگر یک آسپرین خورده باشم، الان اینها تا دارو و مکمل نخورند نمیتوانند کشتی بگیرند، وضع اقتصادی هم خوب

نیست. همه گرفتارند و قدرت هزینه کردن در این بخش را ندارند. کرمانشاه در فقر، بیکاری، اعتیاد و... رتبه اول را

دارد، حالا میخواهد کشتیگیر داشته باشد؟ اسم کشتی میآید حالم بد میشود که چرا اصلاً سمت این رشته آمدم، چطور

یک عده آدم میتوانند چند رو داشته باشند؟

رئیس هیئت کشتی کرمانشاه ادامه داد: متأسفانه بچهها دیگر کار نمیکنند، هر طوری شده با تلفن و قربانت بروم،

میخواهیم آنها را به تمرین بیاوریم اما دوست ندارند بیایند. علیرضا دبیر چندی قبل به استان آمد و با هم نزد مقامات

رفتیم، آن همه قول دادند، ولی هیچکدامشان انجام نشد.
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محبی با اشاره به زمان باقیمانده از دوره ریاستش در هیئت کشتی خاطرنشان کرد: دوست ندارم بمانم، بروم راحت

میشوم. فقط نمیخواهم بگویند چند نفر انتقاد کردند گذاشت و رفت. خدا را گواه میگیرم برای این چهار سال ریاست

آخر، آنقدر مدیرکل اصرار کرد مجبور شدم بیایم، آمدم که این بچهها هرز نروند و در کشتی باشند، اما نشد آن چیزی که

میخواستیم. سه دوره رئیس هیئت بودم، اگر یک ریال از اینجا درآمد داشتم، حرامم باشد. از این کشتی اگر یک ریال

به من و هما و تقیزاده که او را برای کمک به هیئت آوردهام، رسیده باشد، بر ما حرام باشد. صبح تا شب دنبال خواهش

از این و آن هستیم که برای کشتی پول بگیریم و تیم اعزام کنیم.

عضو پیشین تیم ملی کشتی آزاد به تسنیم گفت: زمانی که من و هما کشتی می گرفتیم یک مقداری کشتی کرمانشاه

تکان خورد، مگر در مسابقات قهرمانی کشور چند دوره کرمانشاه اول شده یا اصلا چند عضو تیم ملی داشتهایم که مدال

گرفته باشند؟ بهترین آنها االلهمراد زرینی بود که به مسابقه رفت و مدال بازیهای آسیایی گرفت. تا سال 1353 یک طلا هم

در مسابقات کشوری نداشتیم، بعد بیژن زرافشانی آمد و بعد از آن هم من و هما آمدیم و قهرمان کشور و عضو تیم ملی

شدیم. نمیخواهم از خودم تعریف کنم اما 14سال یک کشتی هم در ایران نباختم، همینها مردم را نسبت به کشتی

استان امیدوار کرد، اما غیر از آن مگر چه نتایجی گرفتهایم که حالا اینطور انتقاد میکنند.
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